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Protokoll StOF Styrelsemöte 2023-08-28 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2023, nr 617 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2023-09-25, kl. 18:00-20:30 Fysiskt möte StOF kansliet i Solna, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Göran Hellgren, Joakim Skärlén, Karin Gillberg, Martina Sundberg, Lennart Hävrén (Teams). 
Från StOF-kansliet: Cecilia Westström och Lars Forsberg 
 Frånvarande:  
Jonas Holmgren 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Cecilia valdes till sekreterare, protokollet att kontrolleras av Lasse Forsberg därefter till 
Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Rapporter 

Kanslirapport 
En rapport från kansliet om nytt sedan förra mötet finns som bilaga till detta protokoll. 
Kort uppdatering från mötet om O-Ringen 2027 ingår i bilagan.  
 
StOF halvårsbudget 
Ekonomin följer budget i stora drag  

• prognosen för helåret ligger på -11 jämfört med det budgeterade nollresultatet 

• Prognosen för OF-bidraget är 740’ (460 tkr tom 31 juli). Intäkterna för StOF 
tyder ev. på ett högre bidrag, men andra distrikts tävlande är svårt att förutse.   

• Verksamhetsområdet Motion har gått bättre än budget pga större intäkter för 
Stadshus-OL och lägre kostnader för både Stadshus-OL och Hitta ut. (+83') 

• Kartutskrifter har totalt gått något sämre än budget (-34'), främst beroende på 
ökade kostnader för material.  

• Kansliets lönekostnader har blivit ca 100' högre än budget, men samtidigt mer 
intäkter för kartutskrifter (+30') och expertstöd till SOFT om utbildningar (+23’) 

 
Kansliet har jämfört med budget 

• lagt mer tid på tävling; motion samt kommunikation 

• mindre tid på mark och övriga verksamheter 
 

Markkommittén 
Södertörn är högriskområde för svinpest 
Arbete för att få till stånd tävlingar i Bornsjön pågår 
Frågan om en död älg på Haninge och Ravinens tävling är utredd 
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5. Frågor för beslut 

5.1 Förfrågan om samarbete under Nobel Week Lights 2023 
Arrangemanget ligger utanför vår ordinarie verksamhet men uppskattas av 
allmänheten. StOF kan koordinera klubb/klubbar men inte själva utföra ett ev. 
arrangemang. Oavsett vem som arrangerar en orienteringsaktivitet på det här 
arrangemanget så krävs det finansiellt stöd från uppdragsgivaren. 
  Monica svarar arrangören med stöd av Göran. Utgångspunkten är försiktigt 

positiv, givet att det finns ekonomiska resurser som täcker arbetstiden. 
 

5.2 Kläder StOF ledare  
De svarta västarna som styrelse och kansli har samt de röda västarna som erbjuds 
ledare på t.ex. USM behöver förnyas.  
 Göran tar fram förslag på nya västar för styrelse och kansli 
 Västar för ungdomsledare beslutas vid ett senare styrelsemöte 

 
5.3 Styrelsemöte hos Attunda 16 okt 

 Monica, Martina och Göran (reserv) besöker Attunda 
 

6. Uppföljning 
6.1 Naturpass på avlysta områden 
Enligt skrivningarna om avlysta områden är det olämpligt att arrangera Naturpass i 
områden som är avlysta för nivå 1-tävlingar.  
 
6.2 Motion mix-lag på SM stafett 
Joakim har tidigare lyft frågan om mix-lag på SM-stafett i MTBO. Motioner ska vara 
SOFT tillhanda den 1 nov. 

 Joakim skriver motionen och skickar in den från Haninge SOK. StOF kan ta 
ställning i efterhand (senast 1 dec enligt stadgarna).  

Andra motioner till årsmötet diskuterades 
- Södertörn vill motionera om att införa HD80 i MTB-O, ska skickas till StOF 
- 25-mannaföreningen vill höja startavgiften 

7. Diskussionspunkter 
7.1.StOF-konventet – inbjudan och fokus 
Diskussion om olika ämnen som är lämpliga att ta upp, t.ex. samverkansresan, 
Kompassriktning 2030; barn och ungdomars tävlande, priser och tävlingsplanering, 
kommunikation till klubbarna.  

 Göran tar snarast fram utkast med tema samverkansresan.  
 Kansliet ser till att inbjudan går ut i slutet september 

 
7.2 StOF-nytt 
Diskussion om hur den fortsatta kommunikationen till klubbarna ska se ut – nyhetsbrev 
eller fast kvartalspublicering.  

 SoFT:s sociala kanaler bör ha fler som kan posta 
 Cecilia får i uppdrag att se till kommunikationen kommer igång under hösten, 

antingen genom brainstorm eller genom att fördela ut skrivuppdrag, alternativt 
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leda ett redaktionsråd. Det är också viktigt att skilja på att ge information och 
att skriva artiklar 

 Ta upp kommunikation på konventet 
 

7.3 Samverkansresa 
Dialog pågår med SIK, Haninge, Enskede, TSK och Snättringe utöver Attunda som redan 
är planerat. 
 
 
Styrelsemöten under hösten 
Måndag 23 oktober 
Lördag 11 november (StOF konvent) 
Måndag 20 november 
Måndag 11 december 

 

 

 

 

  
 


